# 少儿口才与表演 Children's Speech Arts

## 口才的优势,改变孩子的一生!

高贵林孔子学院 2025 年秋季学期推出少儿口才与表演班! 口才与表演班专门针对 6 岁以上儿童,以普通话吐字发音为基础,以发声、气息训练为辅助,以少儿语言记忆能力、组织能力、表达能力训练为主要内容,训练学生面对公众、敢于表现、勇于表达为目的,通过形体训练、发声训练,如绕口令、儿歌、讲故事、诗歌朗诵、脱口秀、童话剧等练习,综合提



高学生语言组织能力、语言表达能力的完整、系统的学习训练课程。



Confucius Institute in Coquitlam offers Children's Speech Arts course in fall 2025! The course is specifically designed for children aged 6 and above. Based on Mandarin pronunciation and breathe training, mainly focus on verbal memory skills, organizational ability. The purpose is to make students face the public, dare to show and express themselves. Through physical training, vocal training, tongue twisters, songs, storytelling, poetry readings, talk shows, pantomime and other exercises, improve students' organizational skills and language skills.



## ——口才与表演班内容简介——

- 呼吸训练: 腹式呼吸、深吸慢吐
- 形体训练: 站姿、眼神、微笑、深呼吸
- 台风训练:上台、鞠躬、自我介绍
- 发声训练、发音词组
- 绕口令、儿歌、讲故事、诗歌朗诵、趣味演讲

#### ——What Do We Do in the Class?—

- Breathing exercises: abdominal breathing, deep breath
- Physical training: standing, smile
- Style training: get on to the stage, bow, self-introduction
- Vocal training, pronunciation training
- Tongue twisters, songs, storytelling, poetry readings, fun lectures

## 课程日期: Date:

2025年9月13日-2026年1月24日 Sept 13, 2025- January 24, 2026

学费: Tuition Fee: \$375

一共 16 次课 Total 16 sessions.

### 课程时间: Time:

星期六(Saturday): 12:15 - 1:45PM /

2:15-3:45PM 招生范围: Age:

6 岁及以上 ( 6 and up)

## 授课地点: Location:

1121 King Albert Avenue, Coquitlam, British Columbia, Canada V3J 1X8



# Children's Speech Arts 少儿口才与表演班报名表

Registration – Fall 202	5	• New Student	• Current Student	
Applicant's information 学生	资料 Date:			
Surname, Given Name:		中文姓名:		
Primary Language 母语:				
Address 地址:				
Mother 母 / Father 父/Guardi	ian's 监护人 name 姓名	<b>3</b> :		
		Mobile no.手机:		
E-mail 电邮:				
	Payment 付款方		Student ID No.	
□ Cash □ Cheque # *Please ma  **NSF check will be charged \$10 for penalty □ Credit Card: □ Visa Card	<i>.</i>	District 43		
Card number:	Expiry Da	te:	_ CSC:	
Card holder's Name:  The payee on your credit card statement with penalty.	Card holder's S ill be <u>School District 43</u> . Any disp	Signature:_ outing without reason or b	by accident will be charged \$30 fo	
Total Tuition: _\$375				

### Refund and Cancellation Policy 退款及课程取消规定:

- 1. A written refund request must be submitted to the CLCI before the Fall class begins. No refund after the first class. 学生如有退款要求,必须以书面申请并在秋季课程开始前提出,课程开始后,将不接受退款申请.
- A refund request received prior to the start of the course receives a tuition refund less \$30 administrative charge.
   如学生於课程开始前提出退款要求. 所有退款将扣除已缴费用中的\$30 作为行政费用.
- 3. Refund will not be given for occasional absence due to personal reasons. 如因个人理由而缺席的课堂,将不获退款:
- 4. If there is insufficient enrolment leading to the course cancelled, student will receive a full refund. 如课程取消,学生可退回全数费用。
- 5. All refunds will be issued by cheque. 所有退款将由支票寄还。
- 6. CLCI reserves the right to dismiss students without tuition refund for violating school rules.

  学生如在校内或课堂内严重影响老师及同学,导致不能正常授课或听课,屡劝不改,校方可责令其退学,并不予退回已缴费用。